
Referat frå FAU møte 26/4-23 

Til stades: Andreas Hamre Lie, Conny Olufsen, Linn Therese McConnachie, Tina Krøke, Jan Ole Skogestad, 

Frode Ekerhovd og Torun Svennevik 

•  Tilbakemelding frå sist SU møte:  

- Frå hausten av vil skuletida vere frå 08.30-14.00 

- Nytt opplegg for leksehjelp til hausten. Meir info kjem. 

- Det er opp til lærarane å betemme når dei ynskjer turdag/utedag. 

- Seminar frå Barnevakten blir utsatt til hausten pga ombygginga. 

 

• Det er komt ynskje frå skulen om FAU kan kjøpe inn nokre fotballar og «ballar» til 

black. Dette vil Frode ordne. 

• Henvending frå Søre Bildøy vel: dei er uroa for om det blir mykje trafikk på 

gamlevegen til Bildøy når det blir byggestart for nye Sotra sambandet i august. Dei 

ynskjer skuleskyss for alle frå skulestart. Dette vil bli tatt vidare til SU. 

• Det er komt inn innspel ang at det er dårleg uteområdet på skulen. FAU har tidlegare 

bestemt at vi skal kjøpe basketballkorg. Men venter til ombygginga er ferdig. Då vil 

det bli lettare å  sjå korleis det blir.  Ballbinge blir dyrt. 

• 17. mai-komitéen er godt i gang.  

- Program er bestilt, alle vil få to stk som dei skal selje. 

- Det er mange sponsorer 

- 2 loddbøker er levert ut til kvar elev i 2.,5. og 6.klasse. Betaling med Vipps. 

Dersom elevene mottar kontanter er det fint om foreldrene «veksler inn» og 

overfører med vipps.  Det er komt inn mange fine gevinster 

- Feiringa blir på Fjell Ungdomsskule. Kantine, gymsal og grusbanen blir brukt. Sal 

av mat foregår i kantina og gymsalen. 

- 17. mai tog blir i ei rute rundt skulen. Korpset og speidere blir med fremst i 

toget. 

- Premier er kjøpt og fordelt på dei ulike aktivitetane. 

- 1. kl skal bake, 2. og 5. kl har ansvar for aktivitetene. 7. kl har ansvar for 

lykkehjul. Dei får pengar til skuleavslutninga si som belønning.   

- Ynskjer å kjøpe inn ein banktrerminal. Tina undersøkjer dette.  Dett blei også 

snakka om å kjøpe inn kaffitraktere og ein fryseboks til issalget.  

• Prøver å få til Halloween-Disco 27/10-23 

• Det er ynskjeleg med litt oppdatering ang. Ombygginga på skulen si heimeside. Dette 

blir tatt vidare til SU 

 

 

 

Referat v/ Torun Svennevik. 


